

Scroll down for translation:

新加坡管理大学与复旦大学签署合作协议

作者: 刘歆



复旦大学校长杨玉良和新加坡管理大学校长迪枚晔签署合作协议。

东方网记者刘歆 4 月 11 日报道: 今天, 新加坡管理大学与复旦大学在沪签署了一系列关于加强学术教育和研究合作的谅解备忘录。今后, 两校将合作开展学术研究并举办讲座和研讨会; 进行学者、研究人员、和学生互换; 针对双方都感兴趣的领域进行信息和研究资料的交流。

新大和复旦大学管理学院及软件学院最新签署的谅解备忘录标志着双方继 2008 年签订合作协议之后的再度合作。同日, 新加坡管理大学还与复旦大学社会发展与公共政策学院、经济学院签署了新的合作协议。新大代表团将在中国进行为期一周的访问, 上海是此次访问的第一站, 之后代表团将前往北京和成都。

据悉, 新加坡管理大学的一些专业在国际权威大学院校排名中占有一席之地, 如: 李光前商学院和经济学院在亚洲排名第三; 会计专业在亚洲排名第一, 全球排名第 10; 金融专业在亚洲排名第二, 全球排名第 25。



Publication: Soho.com

Date: 11 April 2013

Headline: SMU signed Memorandums of Understanding with Fudan University

Translation:

Singapore Management University and Fudan University sign MOU

Singapore Management University (SMU) and Fudan University today signed a series of MOUs to enhance partnership in academic education and research. Going forward, the two universities will conduct collaborative research, lectures and symposia; exchange of scholars, researchers and students; as well as exchange of information and research materials in fields which are of interest to both parties.

SMU's MOUs with Fudan University's School of Management and School of Software marks a renewal of their collaboration signed in 2008. Additionally, two new agreements were signed with Fudan University's School of Social Development and Public Policy, and School of Economics today. Shanghai is the first stop in SMU's week-long tour of China that will also take the delegation to Beijing and Chengdu.

Among international authoritative academic rankings, SMU's Lee Kong Chian School of Business and School of Economics are ranked 3rd in Asia; the University is ranked 1st in Asia and 10th worldwide in accounting, and 2nd in Asia and 25th worldwide in finance.